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Cenu „Knihovna mého srdce“ získal děkan prof. Tomáš Zima
Ústav vědeckých informací 1. lékařské fakulty UK v Praze a Všeobecné fakultní nemocnice v Praze uspořádal dne 15.
12. 2010 v nové budově ústavu U nemocnice 4 přátelské setkání s představiteli fakulty a kolegy z významných knihoven.
V rámci setkání byla předána cena „Knihovna mého srdce“ jejímu prvnímu laureátovi – děkanovi 1. lékařské fakulty
panu prof. MUDr. Tomáši Zimovi, DrSc., MBA.

Je mnoho cen, které jsou v rámci našeho oboru udělovány těm odborníkům, kteří se výrazně zasloužili o rozvoj naší
specializace – knihovnictví a vědeckých informací. Cena „Knihovna mého srdce“ je určena naopak lidem mimo náš
obor, kteří výrazně přispěli k tomu, abychom my, kteří v oboru pracujeme, jsme měli dobré podmínky pro vše, co naši
specializaci posunuje dál. Věřím, že i v dalších letech budeme my, pracovníci Ústavu vědeckých informací, předávat
cenu dalším významným osobnostem fakulty a nemocnice, jako poděkování za podporu naší práce, která velkou měrou
přispívá k podpoře rozvoje studia, vědy, výzkumu a samozřejmě v neposlední řadě i léčbě nemocných.
Knihovnictví a informační vědy dávno nepatří k opomíjeným vědními oborům. Jako jiné specializace, tak i ta naše má
ve svých řadách významné a mnohdy ve světě uznávané odborníky-vědce. My pak jejich vědecké výsledky uvádíme
do praxe, ve většině případů za pomoci moderních technologií, jejichž uvedení v život potřebuje soustavné studium.
Výsledky naší činnosti nejsou sice měřeny např.    



Compiled Apr 1, 2019 8:33:26 PM by Document Globe ®   2

H-indexem, ale uznáním všech těch, kterým služby poskytujeme. To je náš „impact factor“. Úspěšnost naší práce byla
jistě i jedním z důvodů přestěhování našeho ústavu do rekonstruované, moderně zařízené budovy; je známou věcí, že
pracovní prostředí ovlivňuje i výkonnostní pracovní proces, ať v kladném či záporném slova smyslu. Domnívám se, že v
našem případě skutečně se toto potvrzuje. Veškeré poskytované služby byly optimalizovány a věřím, že v i budoucnosti
bude náš ústav patřit k těm pracovištím, která nejen propagují, ale konkrétními metodami přispívají ke knihovnicko-
informační podpoře dalších vědních oborů, u kterých najdou partnerské uznání.

Každá doba klade do popředí určité hodnoty. V té současné ale některé, doufám, že ne u celé společnosti, ustupují do
pozadí nebo se úplně vytrácejí. Respekt k práci druhého, úcta a vděčnost za poskytované některým nám mnohdy nic
neříkají. Já i pracovníci Ústavu vědeckých informací však tuto příležitost předávání srdíčka bereme jako poděkování
děkanovi a vedení fakulty i nemocnice za podporu a uznání naší práce.
Jsme rádi, že naše poděkování mohlo přijít nejen po ročním působení v nové budově, ale především v době adventního
zamyšlení, kdy si více uvědomujeme, co můžeme udělat pro druhé a s vděčností přijímat to, co druzí dělají pro nás.
Děkujeme!
PhDr. Hana Skálová
přednosta Ústavu vědeckých informací 1. LF UK a VFN v Praze

                                                                 


